
Драган Вранкић 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. „Шта Савјет министара БиХ, односно Министарство финансија и трезора БиХ, 

односно Комисија за сукцесије предузима по питању наплате клириншких 

потраживања од стране Руске Федерације, будући да је Босна и Херцеговина једина 

земља из састава бивше СФРЈ која није ријешила ово питање? 

Још 2003. године потписан је Меморандум између Руске Федерације и замаља 

сљедница бивше СФРЈ о регулисању узајамних финансијских потраживања по 

обрачунима везаним за робну размјену између бившег СССР-а и бивше СФРЈ, по 

коме Босни и Херцеговини припада износ од око 125 милиона америчких долара. 

2. Споразумом о питањима сукцесије потписаним у Бечу 2001. године регулисано је 

да девизни рачуни који се држе код југословенских банака за заједничка улагања у 

иностранству износе 645,55 милиона америчких долара, од чега Босни и 

Херцеговини припада око 100 милиона америчких долара. 

Што је до сада предузео Савјет министара Босне и Херцеговине, односно 

Министарство финансија и трезора БиХ, односно Комисија за сукцесије да се овај 

износ наплати и да ли је нешто од ових средстава из 'мјешовитих банака' већ 

наплаћено, јер се ради о знатним средствима?“ 
 


